

# 城市售票網購票優惠計劃

## DISCOUNT SCHEME AT URBTIX

今個樂季，港樂音樂會門票將於城市售票網公开发售。

This season's concert tickets for the HK Phil will be available at URBTIX.

購買正價門票，公眾人士可享低至 8 折優惠，港樂會會員則享低至 7 折的獨家優惠（會員禮遇詳見第 16 - 17 頁）。

For standard tickets, the general public can enjoy up to 20% off, while Club Bravo members are entitled up to an exclusive 30% off (see pages 16 - 17 for membership privileges).

### 購買越多 節省越多 BUY MORE, SAVE MORE

2021 年 9 至 12 月音樂會 SEP - DEC 2021 CONCERTS			
購買節目數量 NO. OF PROGRAMMES	1 - 2	3 - 5	≥6
公眾人士折扣 PUBLIC DISCOUNTS	—	9 折 10% OFF	8 折 20% OFF
港樂會會員折扣 CLUB BRAVO MEMBER DISCOUNTS	85 折 15% OFF	8 折 20% OFF	7 折 30% OFF

- I. 折扣優惠以音樂會節目計算，如於同一音樂會訂購多於一張音樂會門票，只當作購買一個音樂會計算。
- II. 不適用於部分港樂的音樂會，以及與其他機構合辦的音樂會或合作演出節目。
- III. 折扣只適用於2021年9至12月港樂音樂會。
- IV. 此折扣不可與其他優惠同時使用。每次購票的折扣優惠以單一交易獨立計算，優惠亦不可延續到下一次交易使用。
- V. 請於付款前小心核對相關折扣是否已成功使用，一經確認及付款後，有關退款申請將不獲受理。
- VI. 半價特惠門票數量有限，先到先得，額滿即止。
- VII. 港樂保留修改、暫停或終止此折扣優惠之權利。

- I. Discount is calculated on the number of programmes. Purchase of more than one ticket from the same programme is counted as one programme only.
- II. Not applicable to selected concerts, and co-presented concerts or collaboration programmes with other organisations.
- III. Only applicable to the HK Phil concerts in Sep - Dec 2021.
- IV. This discount cannot be used in conjunction with other offers. Discounts are calculated for each transaction and cannot be applied to the next transaction.
- V. Please check carefully if the discount is applied before checkout. Refund will not be accepted once the transaction is completed.
- VI. Half-Priced Concessionary Tickets are limited and are available on a first-come, first-served basis.
- VII. The HK Phil reserves the right to suspend, cancel or modify the promotion at any time without prior notice.